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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alenka Verbanac (IDS-ISU) je na 17. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 5. travnja 2023.godine postavila vijećničko 
pitanje: 
 
„Zanima me da li se kod zgrade Rudarska 1 može postaviti pješački prijelaz kako bi se 
povećala sigurnost pješaka? Naime, u zgradu možete jedino pretrčavanjem preko ceste. 
Znamo da je to vrlo frekventna zgrada, da je tamo i Gradska knjižnica, neke institucije, uredi i 
slično. Vrlo je velik broj pješaka a nema označenog pješačkog prijelaza pa mislim da bi možda 
jednim pješačkim prijelazom se znatno povećala sigurnost.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dala Nataša Višković, v.d. pročelnica Upravnog odjela za 
komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom Grada Labina: 
 
„Naravno da se može izvršiti obilježavanje novog pješačkog prijelaza u cilju povećanja 
sigurnosti pješaka u prometu. Međutim, prije samog obilježavanja potrebno je izraditi prometno 
rješenje koje se zatim dostavlja na suglasnost MUP-u jer iako je to nerazvrstana cesta, da 
karikiram, ne možemo samo doći i označiti pješački prijelaz. Moj prijedlog je da se prije na 
terenu zajedno nađemo, pogledamo koja bi adekvatna lokacija bila te da se pristupi izrađivanju 
prometnog rješenja.“ 
 
 
S poštovanjem, 

 

                                                                                                          PROČELNICA 

                                                                                                      Loreta Blašković, v.r. 

 

 

 


